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   Dupa multe drumuri, batai in usi care parca nu vroiau sa se deschida, sau si atunci cand s-au
deschis nimeni nu vroia sa asculte si sa rezolve problemele pe care le avea, CSS Sighet cu
cateva dintre sectiile sale functioneaza de saptamana trecuta intr-o noua locatie. Este vorba
despre noua sala de sport din incinta campusului de la Liceul Tehnologic Forestier.

  

   Astfel sectiile de atletism, baschet, fotbal si volei isi vor desfasura antrenamentele in sala de
sport nou amenajata, dupa un orar bine stabilit. De asemenea, ii asteapta pe cei care vor sa
practice unul din sporturile de performanta oferite de catre Clubul Sportiv Scolar. Mai multe
detalii se pot obtine de pe site-ul css-sighet.ro.

  

   De acum competitiile oficiale de baschet si volei se vor desfasura la noua locatie, unde
echipele participante pot beneficia si de cazare si masa, tot in incinta campusului.

  

   Conducerea CSS Sighet multumeste tuturor celor care au contribuit la indeplinirea acestui vis
al antrenorilor, acela de a beneficia de o baza moderna de pregatire. Desigur unele dintre
ramurile sportive ale clubului inca mai stau la rand pentru a beneficia de conditii optime, cum ar
fi atletismul, sport care dupa cum stim se practica pe pista de alergare, ideal acoperita cu
tartan, dar stadionul municipal nu beneficiaza de asa ceva, desi fostul primar a promis, pana la
urma a incercat doar sa realizeze acoperirea cu tartan a pistei, dar totul s-a oprit din lipsa de
interes pentru atletism si pentru simplul fapt ca s-au pompat prea multi bani in fotbal – care si el
a sucombat prematur. 

      

   Desigur ca acest lucru implica costuri mari pentru un buget local, dar daca interesul pentru
sport ar fi mai mare la alesii locali atunci cu siguranta s-ar gasi o solutie si pentru acoperirea
pistei cu tartan. Putini stiu ce inseamna sa faci antrenamente pe o suprafata neadecvata, ca si
cea de pe stadion, unde predomina pietrisul, buruienile, denivelarile de orice fel, iar la competitii
sa iti pui pantofii cu cuie in picioare si sa alergi pe o pista de tartan.
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   Sa speram ca noul primar, noul consiliu local si multi alti oameni de afaceri cu potential
financiar vor pune umarul la sustinerea sportului sighetean, a celui de performanta in special,
pentru ca e mai usor sa te faci cunoscut prin intermediul sportului decat prin alte mijloace. Si
dupa cum stim, Sighetul a fost intotdeauna un loc care a dat sportivi cam in toate ramurile
sportive din Romania. Daca ar disparea ura, egoismul, indiferenta, pasivitatea si in special
orgoliile, poate atunci ar reusi toti cei implicati in orice fel de sport sighetean, impreuna cu
primarul si alesii locali, sa puna umarul la ridicarea din necunoastere a acestui oras cel putin pe
latura sportiva. Oare nu se pot gandi alesii locali ce beneficii uriase ar avea Sighetul daca ar
exista o echipa de baschet la nivel de liga in oras? Sau o pista de atletism moderna? Sau o
echipa de volei in liga? Cati sponsori si investitori ar putea fi atrasi in oras?

  

   Dar din pacate presa scrie si altii tac.....
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